
“Waarom IRON aandrijvingen zo sterk geworden zijn” 
  Interview met de heer Stefano Sabattini, Vice President Transtecno Group 
 

 Deze reeks aandrijvingen is ontstaan uit ervaring en passie in ons werk. We zijn enthousiast over het 
product. Sinds de recente lancering, op de Hannover Messe in Duitsland, draait de productie op volle 
capaciteit en heeft de erkenning voor IRON zich voortgezet. 
 
Stefano Sabattini, Vice President van de Groep, vertelt: "We zijn erg blij met het effect dat IRON heeft op 

de markt, zowel bij bestaande als bij nieuwe klanten. IRON is gemaakt 
met aandacht voor detail en kwaliteit. Dat begrijpen onze klanten on-
middellijk. " 
 
Wat maakt deze range bijzonder? 
 
"Met deze nieuwe range aandrijvingen bereidt de Groep zich voor op 
een belangrijke leidende rol in  internationale markten. Hiervoor heb-
ben we geïnvesteerd in belangrijke middelen, ondernemingen in stra-
tegische gebieden en in het herstructureren van de productie. 
 
We hebben geprobeerd om iets op de markt te brengen dat ons on-
derscheidt van de bestaande mogelijkheden. Aan de kwaliteit van de 
componenten is extra aandacht besteed. Daarnaast hebben ervaring, 
technologie en innovatie bijgedragen aan uitstekende technische pre-
staties met de beste prijs-kwaliteitverhouding.  
 
We zijn erin geslaagd om het onderscheidende concept van de modu-

lariteit consequent door te voeren. Hierdoor is het openen van vele assemblage centra (Transtecno MA-
STERs) mogelijk tegen lage investeringskosten, aanzienlijk lager dan van onze meest bekende 
concurrenten.  
 
Distributeurs die echte professionals in deze sector willen worden, 
hebben nu de reële mogelijkheid om de markt te betreden als gespe-
cialiseerde centra, uitgerust om snel te reageren op alle verzoeken 
voor standaard aandrijvingen tot 3500 Nm.” 
 
Enkele concrete voorbeelden? 
 
"Veel. Ik wil benadrukken dat een aantal belangrijke distributeurs MASTERs zijn geworden en dat een 
aantal grote industriële bedrijven al belangrijke orders hebben verzekerd." 
 
Toekomstperspectieven? 
 
"We zullen doorgaan met onze voeten stevig op de grond, en met de wens om nog beter te doen. IRON 
is, voor ons, een essentiële stap. Op deze manier voortgaan motiveert ons.” 
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